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Onderwerp: Commissie Middelen d.d. 17 juni 2010 

 
10-17-01 Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Er is een 
afbericht van de heren Otte en Mertens. Verder deelt zij mee dat de vergadering van 
de commissie Middelen van 28 juni komt te vervallen. 

 
10-17-02 Behandeling van de jaarstukken 2009, voorjaarsnota 2010, burgerjaarverslag         
                       2009 en de reservekeeper 2010 

Behandeling jaarstukken, voorjaarsnota en reservekeeper 
 
D’66 wil weten uit welk budget de handhaving op gastouderbureaus wordt gedaan.  
Op pagina 30 van de voorjaarsnota wordt gesproken over een heleboel leningen. Met 
 welke doeleinden worden deze leningen afgesloten? 
 
De VVD stelt een vraag over pagina 19 uit de voorjaarsnota. Hier wordt aangegeven 
dat er structurele lagere inkomsten zijn aan bouwleges. Heeft dit personele  
consequenties? 
 
De PvdA vraagt wat de doelgroep is van het avontuurlijk speelterrein en welke  
inrichting dit speelterrein krijgt.  
Tevens wil zij weten hoe het mogelijk is dat de exploitatie kosten van de Ruysdael- 
straat niet gelijk zijn aan de ontwikkelingskosten.  
Wat betreft de risicosimulatie is de vraag of het programma, in tijden van economische  
crisis, rekening houdt met mogelijke risico’s.  
 
HOP refereert naar pagina 71 van de jaarrekening. Hier is gerapporteerd dat er een  
lagere opbrengst is aan rioolrecht door vermindering en kwijtschelding. HOP zou dit  
meer gespecificeerd willen zien, om welk bedrag gaat het? 
Pagina 127 van de jaarrekening spreekt over hogere opbrengsten parkeren. HOP ziet  
graag voortaan een toelichting hierover.  
Op pagina 127 van de jaarrekening wordt aangegeven dat er extra veegrondes zijn  
gedaan het afgelopen jaar. De kosten voor een veegronde zijn aanzienlijk, wie beslist  
tot een extra veegronde? 
Pagina 129 van de jaarrekening, onderwerp grondbedrijf. De verklaringen komen niet  
overeen met de cijfers. Dit is niet geheel duidelijk.  
Pagina 130 van de jaarrekening. Hier wordt de bijstandsverlening verklaard door lagere  
opbrengst debiteuren. Welke debiteuren zijn dit en waarom is dit niet eerder gemeld? 
 
 Het CDA refereert naar pagina 13 van de voorjaarsnota. Gelet op de  
bezuinigingsopdracht moet het aanbod van voorzieningen op peil blijven. Betekent dit  
het peil zoals het nu is, of moet het aanbod van voorzieningen meegroeien met de  
stad? 
Op pagina 15 van de voorjaarsnota, context en achtergrond, wordt gesproken over  
gesubsidieerde arbeid. Kan hier een concreet voorbeeld van gegeven worden? 
 
Beantwoording vragen door wethouder Dickhoff 
Dit jaar worden er onderhandse leningen gesloten voor de aankopen die dit jaar  
gedaan zijn inzake de Draai en Vork. De wet verplicht om boven een bepaald  
kasniveau dit om te zetten naar leningen.  
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In het kader van de lage inkomsten bouwleges, is de tegenhanger hiervan te vinden  
op pagina 26, onder kostenreductie. De lasten van minder inkomsten kan vertaald  
worden in een aanpassing van het tarief.  
 
Met avontuurlijk speelterrein wordt bedoeld een ruimte die uitnodigt tot beweging,  
verkenning, fantasie, bouwen en contact met andere kinderen. Er zijn basis elementen  
die gebruikt worden om de plek in te richten, gedacht kan worden aan boomstammen  
en rioolbuizen om de fantasie van kinderen te stimuleren.  
De doelgroepen onderscheiden zich in 3 categorieën, t.w. 0-6 jarigen, 6-12 jarigen en  
12-18 jarigen.  
 
Bij de Ruysdaelstraat is geen sprake van versluierde subsidie. Er is een fout gemaakt  
in de voorcalculatie, dit heeft geleid tot hogere kosten. Er zijn meer uitgaven hierdoor  
dan inkomsten.  
 
Wat betreft de risicosimulatie, wordt er gewerkt met een speciaal programma. De  
koppeling van alle plannen met risico’s zit in dit programma. Het maakt een  
berekening, hier komt een bedrag uit. Dit bedrag is onderdeel van het  
weerstandvermogen.  
 
Op de vraag over het op peil zijn van het aanbod van voorzieningen geeft de heer  
Dickhoff aan dat op een balansdatum geïnventariseerd wordt wat er in de toekomst  
voor verplichtingen zijn. Dit is gericht op de voorzieningen die er zijn en dit wordt  
jaarlijks bepaald. Hier is geen onduidelijkheid over.  
 
Een lagere opbrengst bijstandsverlening is opgenomen. Dit betreft minder terug te  
vorderen of ten onrechte verstrekte bijstand.  
 
De lagere opbrengsten rioolrecht worden verklaard op een tweetal pagina’s, t.w. 71 en  
72. Het wordt veroorzaakt enerzijds door verminderingen en kwijtscheldingen die niet  
voorzien waren. Anderzijds is er geen rekening gehouden met water dat in  
productieprocessen achter blijft.  
 
Met de opmerking over hogere opbrengsten parkeren zal in het vervolg rekening  
gehouden worden.  
 
De Raad heeft een bepaalde beeldkwaliteit meegegeven inzake de veegrondes. Op  
basis hiervan is gekozen voor een extra veegronde.  
 
De ontwikkelingen rond het grondbedrijf worden voor een groot gedeelte toegelicht in  
de 2e bestuursrapportage 2009. De belangrijkste oorzaak waardoor het verschil is  
ontstaan is achterblijvende verkopen.  
 
Beantwoording vragen door wethouder Kwint 
De handhaving op gastouderbureaus is een gemeenschappelijke regeling. GGD kijkt  
naar de juiste kwalificaties, bij klachten wordt er doorverwezen naar de gemeente voor  
handhaving. 
De burgemeester vult aan dat er een jaarprogramma is voor het budget handhaving.  
Wellicht kan volgend jaar wat extra ruimte binnen het budget handhaving gebruikt  
worden voor handhaving van wat de GGD constateert.  
 
Gesubsidieerde arbeid is in dit verband WNK, waar deze doelgroep baat bij heeft.  
 
Kleinschalige ontmoetingsplekken is als intentie uitgesproken in het coalitie akkoord,  
dit moet nog nader uitgewerkt worden. De gedachte erachter is elkaar ontmoeten.  
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Wat kost een educatief centrum en wat is de besparing als dit de eerstkomende jaren  
niet gebouwd wordt? In het verleden is gesproken over een nieuwbouw centrum  
duurzaamheid. Dit is teruggenomen door het college. Wellicht kan het natuur en milieu  
centrum gekoppeld worden aan het Poldermuseum. De ideeën en subsidie  
mogelijkheden worden nu geïnventariseerd.  
 
Beantwoording vragen door wethouder Baijards 
Het creëren van arbeidsplaatsen op HBO en WO niveau moet nog uitgewerkt worden.  
 
Behandeling bestuursrapportage en burgerjaarverslag 
D’66 refereert naar de commissie van bezwaarschriften en vraagt wat de oorzaak is  
van minder bezwaarschriften.  
 
De VVD merkt op dat op pagina 25 van de bestuursrapportage er gesproken wordt  
Van lagere opbrengsten buitenreclame. Is hier een verklaring voor? 
 
Beantwoording vragen door de burgemeester 
De burgemeester geeft aan dat er regelmatig overleg is met de commissie  
bezwaarschriften. Mediation is halverwege 2009 ingevoerd en de effecten worden nu  
zichtbaar.  
 
Beantwoording vragen door wethouder Kwint 
Wethouder Kwint zal de vraag inzake de opbrengsten buitenreclame van de VVD  
schriftelijk beantwoorden. 
.  

10-17-03 Rondvraag en sluiting  
  De VVD vraagt wat de procedure is rondom de beantwoording en versturing van  
  technische vragen.  
 
  Van ambtelijke zijde wordt meegedeeld dat beantwoording digitaal verstuurd wordt aan  
  raadsleden en commissieleden. Vervolgens worden deze mails afgedrukt en per post  
  aan raadsleden en commissieleden verstuurd. De fractievoorzitters ontvangen  
  bovendien een extra exemplaar.  
 
  VSP wil weten of het niveau van de ICT up to date is, zowel hardware als software. 
 
  Wethouder Kwint antwoordt dat het op sommige punten wel up to date is en op  
  sommige punten niet. Er vindt nu een inventarisatie plaats.  
 
  De voorzitter stelt voor om in de commissie Middelen tijdens de behandeling van  

excellente dienstverlening in oktober, de stand van zaken van de ICT te behandelen.  
 
Niets meer aan de orde zijnde dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun komst en 
sluit de vergadering om 20.45 uur.  

 


